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Møtebehandling i Ungdomsrådet 2022/23 08.03.2023: 

 
Møtebehandling 

Ungdomsrådet deltok først i fellesmøte og deretter hadde de møte for seg selv. Innspillene 
oversendes. 
 
Votering 

ingen 
 
Ungdomsrådet 2022/23s innspill  

Innspill på Innsatstrappa: 
 
TRINN 1 
 
1 
 
Offentlig transport er viktig å prioritere. Hvis vi skal ha attraktive tilbud i lokalsamfunnene som 
befolkningen skal bruke er det viktig at (unge) kan komme seg rundt (uten å måtte bli kjørt av 
foreldre). Bussene må gå dit folk møtes. I noen av ytterkantene går det ikke buss etter skoletid. Noen 
steder har ikke buss i helgene i det hele tatt. Ungdomsrådet mener det ikke er vits med gode 
fritidstilbud hvis man ikke kan komme seg til dem. 
 
Ungdommen mister litt troa på at det vil bli en løsning på transport problematikken. Dette har vært 
mangelvare lenge, og noe vi har snakket om lenge, men det blir aldri gjort noe med.. Vi må få fart på 
ting! Vi trenger buss NÅ og i fremtiden. Vi må være med på det grønne skiftet. 
 
Bestillingsapp burde være aktivt i Lindesnes. Og få beskjed på skolen om at appen eksisterer når/hvis 
den kommer. 
 
Det er ikke vits med gode fritidstilbud dersom man ikke vet at de eksisterer. Skolen er en god plass å 
få ut informasjon – skolene burde kunne informere om fritidstilbud. Det er ikke akkurat mange unge 
som følger kommunen på FB og dermed får med seg informasjon der. 
 
Hjemmesiden til kommunen er vanskelig å finne frem på. Den er veldig innviklet. Skulle hatt en 
lettere måte å finne frem til det som omhandler barn og unger på siden. 
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Lett tilgjengelig informasjon må til. 
 
2 
 
Alle med – veldig bra tiltak 
 
Samarbeid mellom det kommunale og frivillighet er viktig. F.eks fotballbane på Vigeland. 
 
3 
 
Haller som er bygd som flerbrukshall brukes mest som idrettshall. Sosialrom burde bli brukt mer. 
Feire bursdager gratis der sånn at alle har mulighet. Vi ønsker å bruke mer av det vi har. 
 
Er hallene et alternativ til ungdomshus? Engasjere unge til å delta. 
 
4 
 
Viktig at ungdom blir invitert – sånn som i dag. Burde elevrådene bli brukt mer? 
 
Elevrådene burde bli mer selvstyrt slik at alt ikke avhenger av når læreren har fritime. Lettere for de 
unge å se hva som må tas fatt i fremfor læreren. 
 
Elevrådene burde få opplæring. Både representantene og lærerne. Opplæring sammen med BU – 
hvordan gjør vi hverandre gode? Hvordan si sin mening hvis man ikke har lært hvor/hvordan man kan 
gjøre det. Skolene kan leie inn BU-koordinatorene eller andre med kompetanse? 
 
5 
 
Viktig med natur i nærhet til skolen. Ikke gøy å gå på tur i en søppeldynge. 
 
Fin måte å aktivisere seg selv. 
 
Viktig for miljøet med grønne lunger. 
 
Jeg får ikke mer lyst å gå til byen hvis det kommer noen blomster der. 
 
Det ser stygt ut med blomsterbed som ikke er fikset. Attraktive områder skaper god stemning. 
 
Bra med dagsturhytte. Fint å ha et mål med turen og en plass å være 
 
Viktig med grønne lunger. Desentralisering. Flere dagsturhytter? 
 
6 
 
Viktig. Kanskje kommunen burde ha flere some-plattformer? 
 
7 
 
Veldig viktig med lett tilgjengelig informasjon. Vi ønsker informasjon på/fra skolen! Vi ønsker ikke å 
gå inn på Facebook eller hjemmesider for å finne informasjon. 
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8 
 
Vi ønsker mer informasjon om helsestasjonen. Hvor er det? Når er det åpent? Vi trenger informasjon 
på skolen. Dette må markedføres! 
 
Noen er redd for å gå inn til helsesøster fordi man blir sett. Vi må jobbe med at det ikke er tabu med 
hjelp! 
 
Helsestasjon har andre formål enn helsesykepleier. 
 
Vi burde ha «tvungen time» hos helsesøster – at alle MÅ ha en time der. På den måten kan de som 
ikke tør å ta turen dit få muligheten til en prat likevel. 
 
Ikke misbruke tiden til helsesøster. 
 
Må det være bedre kommunikasjon mellom helsestasjon og helsesøster? 
 
9 
 
Det er bra med samarbeidsavtaler! 
 
10 
 
Viktig med et tilbud om åpen barnehage. Men er det ikke VGS som må ta stilling til om tilbudet bør 
utvides? 
 
11 
 
Viktig å ha åpne møteplasser! Vi trenger informasjon!! 
 
TRINN 2 
 
Det er bra å ha en person som kan fange opp barn og unge som faller utenfor. En som er tilstede 
både på skole og fritid. En person som kjenner området og skolen. 
 
En GOD miljøarbeider er bra å ha på skolen! Selv om vi stiller spørsmål ved om det kanskje er de få 
som får tilbudene fremfor de mange siden miljøarbeideren etter hvert får et nærere forhold til de 
som trenger det mest? 
 
Generelle universelle greier er viktig. Få med massene. 
 
Kanskje man kan bruke skolene som hengested på fritiden? Dersom det er et godt tilbud er det greit 
å henge på skolen på fritiden. Man er godt kjent på skolen. Men kanskje det er vanskelig å gjøre 
skolene om til hengested også.. 
 
Livskvalitet og mestring er veldig viktig. Vi trenger bra budsjett på skolene. Ikke kutte turer. Turer 
skaper samhold. Turer skaper mestring. Man mestrer på andre måter enn å bare sitte på 
skolebenken. Vi trenger variasjon. Alle er forskjellige, og alle blir engasjert og opplever livsmestring 
på forskjellige måter. Vi må fenge flere – alle med. Å få med deg lua du strikker hjem fra skolen 
skaper mestringsfølelse. 
 
Sosialt fellesskap er veldig viktig. Man trenger nettverk. 



 

 6  

 
Vi trenger tilbud som ikke bare er idrett. Musikk. Fritidsklubb, et sted å henge sammen. Rebusløp. 
Sjakk. Bruke hallene. 
 
Samarbeid mellom skole, frivillighet, idretts, treningssenter, kommune, helse, 
 
Samarbeid: Næringsliv. Restauranter, butikker. 
 
Kosthold 
 
Sommerjobb i kommunen 
 
Forhindre mobbing og hatprat. 
 
Forebygge rus. Kontaktperson som jobber ut mot ungdom. 
 
Opplysning på skolen. 
 
TRINN 3 
 
Psykisk helsetjeneste viktig! 
 
Drop in- psykolog er bra. 
 
Helsesøster må være mer tilgjengelig. Hen er der, men er der egentlig ikke. Vi trenger mulighet til 
drop-in! 
 
SIU – hvordan jobber vi? Vi må kutte kostnader. Vi må gjøre riggen annerledes for hvordan 
helsetjenestene. 
 
Viktig med tidlig innsats. Da kan vi få hjelp tidsnok. Skolene er ikke villig til å hjelpe fordi det koster 
penger? Derfor utsetter man å teste til barnet er på ungdomsskolen eller vgs. 
 
Alle burde gå gjennom dysleksitest. Penger burde ikke være problem når det gjelder lærevansker. Får 
man hjelp koster kanskje disse personene mindre for samfunnet senere. Man må få hjelp til å ikke 
føle seg dum. Skolene må bli bedre på å ta tak i problemet, ikke unngå det! Hvis man kan forebygge 
burde man gjøre det! Man får dårlig selvbilde som sitter i lenge. Det er det motsatte av mestring. 
Fritak fra enkelte fag kan være nyttig? Fjerne nynorsk. 
 
Lang prosess. Tidlig innsats er viktig på alle punkter! Det går for lang tid før man får hjelp når man må 
få vedtak for å få støtte. 
 
TRINN 4 
 
Helsestasjon må være åpen hver dag, flere timer 
 
Skal ikke helsestasjon være lavterskel? Rart at vi ikke har hørt om det. 
 
Innbyggertorv og bibliotek må være åpne senere, ikke etter skole/jobb. 
 
Åpningstider må tilpasses busstider (når busstidene blir bedre) 
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Hadde vært bra om man kunne være i hallen på fritiden som hengested. Eller på Kulturtorvet på 
Vigeland. 
 
Utplassering i skolen. Jobberfaring. Mestringsfølelse. Kan føre til jobb. Livserfaring. Lette på det 
faglige trykket. Bidra til fellesskapet. 
 
Viktig med LOS. Burde man hatt samme los på både ungdomsskole og vgs? 
 
Bofellesskap er bra. Jobb, fellesskap, nytte for samfunnet. Får den hjelpa de trenger. Har noe å drive 
på med. 
 
Oppmøte på skolen. Bedre å komme for sent enn å ikke komme i det hele tatt. Sårbar ved å ikke 
være med i et sosialt nettverk. 
 
TRINN 6 
 
Viktig med samarbeid mellom barnevern og hjemmet. 
 
Fjerne tabu rundt barnevernet 

[Lagre innstilling] [Lagre endelig vedtak]  
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